
Minnesanteckningar från Styrelsemöte 2017-09-11 i Villaföreningen Dungen 

Närvarande: Peter, Ylva, Göran 

Ej närvarande: Helena, Kristina, Petra (suppl.) 

1.  Föregående protokoll 2017-04-17 gicks igenom 
- Underhåll gemensamma ytor – se punkt 2b nedan 

 
- Inrättande av p-platser på gästparkering – bordlägges då ”busparkering” inte 

är något problem i dagsläget 
 

- Biltrafiksituationen i området – Göran har inte pratat med kommunen. Ylva 
kollar med maken Lasse om han är villig att ta tag i kommunkontakterna för 
att få upp farthinder. 

 
- Fast pris snöröjning – Blir ej förmånligt för oss och vi släpper frågan 

 
- Välkomstinfopaket för nyinflyttade – Göran tar fram ett förslag och mailar ut 

till styrelsen inför nästa styrelsemöte 
 

- Sommarfest – blev inte av denna sommar utan vi siktar på nästa år 
 

 

2.  Rapporter 
a. Ekonomi – Vi ligger helt i fas med budget. På plusgirot finns 177,521 kr (4 

sept). På grund av hög vikt blev kostnaden för Containern till vårstädningen 
drygt 9 tkr. Den ovanligt höga vikten berodde högst sannolikt på att vi inte 
kunde genomföra höststäddagen som planerat. 
 

b. Underhåll gemensamma grönytor – Peter har stämt av med Arboristerna 
som därefter har ansat och röjt bland träd och buskar enligt tidigare offert. 
Ett nytt ryck görs i samband med höststäddagen. 
 

c. Nya gungor har beställts från Hags-uteprodukter och är på G.  
 

 

3.  El-bilar och garage-el 
I dagsläget finns i området endast en el-bil som laddas via ägarens garage. 
Diskuterades kring hur utdebitering av garage-els-kostnaderna bäst kan göras (i 
dagsläget samt vid en situation där flera av Dungens medlemmar har el-bil). 
 
Enklast är att el-bilsägaren gör exv. månadsvis/varannan-månad avläsningar och 
rapporterar in/betalar in vad det faktiskt kostar och att föreningen följer upp med 
kontrollavläsningar. 
 
I samband med ovan diskussion diskuterades även önskemål om att förbättra och 
bygga nya garage, inrätta el-ladd-stolpar mm och hur vi vid en eventuell ombyggnad 
bättre skulle kunna utnyttja den stora garageytan. Styrelsen funderar, till nästa 
möte, vidare på hur denna diskussion kan beredas till medlemmarna. 
 

 

4.  Höststämman har varit svår att få beslutsmässig pga. alltför lågt deltagande. 
Beslutades därför att anordna Höststämman på garageplanen/i garagelänga 
måndagen den 16 oktober. 

 



5.  Höststäddag -  
Bestämdes att föreslå stämman att ha Höststäddagen lördagen 21 oktober, d.v.s. vid 
ett tidigare datum än föregående år. Förhoppningsvis undviker vi på så sätt att ställa 
in p.g.a. ymnigt snöfall 
 

 

6.  Villafiber 
Diskuterades kring erbjudanden som inkommit angående Villafiber. Någon eller 
några medlemmar har på egen hand skaffat fiber. 
 
Enligt uppgift har ComHem en ”variant av fiber”. Då alla redan har ComHem ”tre hål 
i väggen” kan detta vara ett alternativ som bör undersökas. 
 

 

7.  Övrigt 
Nya utemöbler behövs vid sandlådan och gungorna. Peter undersöker marknaden. 
 

 

8.  Mötet avslutades 
 

 

 

Vid tangenterna Göran 


